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我們的夢想

我們的夢想是為澳門帶來幸福無比的時刻。這時刻是真實、親密而純潔的。我們用心帶來的
驚喜，讓彼此緊緊牽在一起。盛豐珠寶品牌 “Entwine”讓我們交織在一起，為在澳的您
創造美好回憶。

我們的熱誠

我們為每一位客戶用心創造獨特、親密而心動的難忘時刻。通過個性化的首飾設計，特別定
制的包裝以及一套度身訂造的服務，為您將深刻的感覺送給您的摯愛。

我們的承諾

我們承諾以高品質且物超所值的珠寶作為標準，讓這一系列精心挑選的產品與您一起成長，
為您人生旅途中的每個階段留下美好回憶。

OUR DREAM

Our dream is to bring matchless moments of joy to Macau. Moments that are real, 
intimate and pure.  We are 'Entwine' by Seng Fung Jeweller y,  crafting beautiful 
memories for everyone in Macau.

OUR DEDICATION

We create unique, intimate and memorable moments that touch the heart, for each 
and every one of our customers. Through personalised jewellery, bespoke packaging 
ideas and a suite of Entwine Services, we help you bring that special feeling to those 
who matter most. 

OUR PROMISE 

High quality, genuine precious jewellery at the fairest value as standard. Our carefully 
curated collections are designed to grow with you, and meet your needs on every 
step of life's journey

A B O U T  U S

關 於 我 們
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“兩種文化因包容而結合、兩手因友情而相牽、兩顆心因愛情而相連，
融合在平衡、永恆、真實的幸福當中。”

 
我們將盛豐珠寶的價值傳承到 Entwine，通過草書 "SF" 和獨特深層意義在 Entwine

的標誌中體現。
我們的基因包涵著中西文化精髓。" 中國結 " 代表著活力、和諧、統一的吉祥意義。而

兩顆心的形狀和無限符號元素的設計，體現了西方永恆的愛與智慧。

'A union of two cultures, two hands join in friendship, two hearts entwine in love, 
all bound together in a happiness that is balanced, eternal and true.'

 
We bring all of our Seng Fung values to Entwine, reflected through the cursive 

'SF' and the many other personal meanings expressed through our Entwine logo.
Woven in our DNA is the essence of Chinese and Western culture. Based on the 

'Chinese Knot' it represents auspicious values of vigour, harmony and unification. 
Whilst the two coupled hearts and infinity elements exemplifies Western tokens of 
balanced eternal love. 

L O G O  C O N C E P T

商 標 設 計 理 念



5

我們的生活充滿多個動人時刻。Entwine 裡的每一個珠寶系列都是為您精挑細選，助
您慶祝生命中每個寶貴時刻。無論該系列是您個人的第一件珠寶首飾、表達友誼的真諦，還
是向摯愛表達您的愛意，每個系列都有一個目的，就是讓我們與您和您所愛的人共同成長，
共同分享您的人生旅程。

Our lives are composed of moments, and each Entwine collection has been 
carefully and specially chosen to help you celebrate life’s most precious ones. 
Whether cherishing your very first piece of fine jewellery, expressing the true meaning 
of friendship, or letting someone special know how much you truly love them – each 
collection has a purpose, and every piece is designed to grow with you and your loved 
ones along each step in your journey.

O U R  C O L L E C T I O N S

珠 寶 系 列



6

活力 . 生動 . 出眾 .

刻骨銘心的珠寶。

You never forget the first time.
The first sight, touch and feel against your skin.

Precious and unforgettable, 
a collection of vibrant gold and gem-set pieces you'll 

love to wear every day.

Vibrant. Vivid. Distinctive.
Jewellery you never forget.

永遠難忘的第一次。
第一個眼神，第一次接觸。

閃閃生輝的珠寶，每天伴隨您左右。
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彩色系列

容光煥發、青春多彩的寶石，閃爍的鑽石，構成歡樂和諧的樂章，是適合日常
配戴的美麗珠寶。

Colour  Ser ies

Radiant and youthful, a joyful harmony of colourful gems and iridescent 
diamonds. Beautiful everyday jewellery.

KGTMRG111000043
MOP1500

KGTMRG111000049
MOP2200

KGTMHB111000023
MOP2600

KGTMHB111000024
MOP2900
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KGASNL111000006
MOP2300

KGASNL111000004
MOP2500

KGASER111000008
MOP2400
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表達系列

興奮、自我、獨特或別緻，匹對不同的形狀和設計，滿足活在當下，富有個性
和風格的您。

Express ion  Ser ies

Excited, rebellious, cheeky or chic, match and pair a diverse mix of 
shapes and settings to suit your unique personality and style. Live in 
the moment.

KGDARG111001287
MOP2500

KGDARG111001404
MOP1500

KGDARG111001297
MOP2100

WGDARG111045507
MOP3400

KGDARG111001457
MOP2900

WGDARG111043026
MOP1200

WGDARG111043029
MOP1500

KGDARG111001292
MOP1700

KGDARG111001318
MOP1500
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珍珠系列

我們的珍珠系列是日本設計和製作，完美結合當代的自信和風格，展現女性優
雅、自然之美。

Pear l  Ser ies

Cultivated, designed and crafted in Japan, our Pearl Series seamlessly 
blends contemporary confidence and style with the purest essence of 
natural beauty, elegance and femininity.

KGPLER111000022
MOP530

KGPLER111000033
MOP780

KGPLNL111000034
MOP780

KGPLNL111000027
MOP980

KGPLER111000040
MOP1200
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迷人 . 獨特 . 貼心 .

分享動人時刻。

The language of friendship is 
often understood not with words, 

but in unspoken meanings and symbols. 
Every gift in this collection represents a unique relationship, 

specially chosen with care from across the world – 
in many ways like our friends, 

each one beautiful, unique and full of character.

Charming. Unique. Thoughtful.
Sharing moments and memories.

友誼之愛只可意會，不可言傳。
這系列的每一件精品都代表著意義非凡的關係，

並由世界各地精心挑選，
像朋友一樣，美麗，獨特，富有個性。
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琺瑯系列

琺瑯是一種傳統和藝術形式的技術性的工藝，只有極少數工匠能掌握。每一件
精品都是獨一無二的，採用最好的銀料手工製作，捕捉英美工匠的熱情和親切
感。

Enamel  Ser ies

Enamell ing is  a ski l led tradit ion and an ar t-form in its  own r ight, 
accomplished by few and mastered by even fewer. No two the same, 
each beautifully unique piece is hand enamelled and made of the finest 
silver, capturing the passion and intimacy of designs by artisans in Great 
Britain and the United States.

SIPLER111000001
MOP2100

SIXXER111000158
MOP200

SIXXER111000156
MOP200

SIXXCU111000010
MOP800

SIXXCU111000012
MOP800

SIXXCU111000017
MOP1000

SIPLHB111000001
MOP1600
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字母系列

字母把我們的想法串成文字，將我們的點滴串為記憶，在我們心中保留著它們
的含義。字母系列分享千言萬語，盡在不言中。

Let ter  Ser ies

As letters string together our thoughts into words,  we thread our 
memories into one accord and hold their meanings in our hearts. Share 
more than words with our ‘Letter’ series, articulating every unspoken 
feeling.

'E'
WGDAHB111006577

MOP2200

'T'
WGDAHB111006595

MOP2200

'N'
WGDAHB111006594

MOP2200

'W'
WGDAHB111006575

MOP2200

I
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手鏈系列

朋友之間分享很多事情 － 一個共同的經歷，一個難忘的故事，一個把我們連
結在一起，或近或遠的關係。我們雖在互相平行的生活上，但這些永恆的友誼
時刻提醒我們、連結我們，甚至讓我們再次見面。

Brace le t  Ser ies

Friends share many things – a common history, a story to be told and a 
bond that unites us near or far. And as we live our lives in parallel, these 
timeless tokens of friendship remind us, connect us, and for a moment 
we are together again.

KGDAHB111000210  
MOP1700

KGDAHB111000216
MOP1300

KGDAHB111000219
MOP1200

KGDAHB111000202
MOP930

KGDAHB111000206
MOP1900
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陀飛輪系列

陀飛輪是現代優雅的標杆，各個部分都是複雜、精密且獨特的。其使用最好的
材料及精湛的技術經時間的考驗製作而成。我們的陀飛輪袖口鈕，能讓任何裝
扮都錦上添花。

Tourb i l lon  Ser ies

A  b e n c h m a r k  of  m o d e r n  e l e g a n c e ,  t h e s e  i n d i v i d u a l  p i e c e s  a re 
sophisticated, refined, and utterly unique. Crafted from the finest 
materials and time-honoured techniques, our tourbillon cufflinks are 
sure to sharpen any outfit.

BMXXCU111000026
MOP1000

BMXXCU111000098
MOP1000

BMXXCU111000027
MOP1000

BMXXCU111000002
MOP800

BMXXCU111000036
MOP1000

BMXXCU111000010
MOP1000
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我們相信，
人生中最大的課題就是學懂愛與被愛。

這系列是兩個靈魂、兩顆真心之間的探索之旅 － 
在這裡，你會發現能夠訴說您倆愛情故事的佳作。

精美 . 浪漫 . 衷心 .

開展你們的愛情故事。

We believe the greatest thing you'll ever learn is 
to love and be loved in return. 

This collection symbolises the journey of 
discovery between two hearts, two souls – 
the perfect piece to tell your love's story.

Delicate. Romantic. Heartfelt. 
Unlock your own love story.
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吊墜

每段愛情都有自己的旅程和故事。從一系列的吊墜飾品，挑選出能代表您的獨
特品味，親密記憶，以及您專屬愛的經歷。

Pendants

Every love has its own journey, a story to be told. Select from a range 
of pendants for the perfect piece that represents your unique path, an 
intimate memory, and an experience that makes the love you share truly 
your own.

KGDAPD111000384
MOP9900

KGDAPD111000438
MOP5600

WGSAPD111000305
MOP5600

KGDAPD111000472
MOP3700

WGDAPD111008365
MOP16700
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戒指

無論是低調或獨特大膽的戒指，在指間都會被愛的標誌點綴得閃閃生輝，讓您
在舉手投足間成為焦點。

Rings

Subtle or boldly unique, draw attention with the slightest wave of your 
hand, each finger adorned with an individual symbol of your love.

KGDARG111001278
MOP2000

KGDARG111001374
MOP5400

KGDARG111001380
MOP5600

KGDARG111001382
MOP5500

KGDARG111001376
MOP2700

KGDARG111001377
MOP4800

KGDARG111001369
MOP5700
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項鍊

最好展現珠寶的方法就是讓女仕佩戴在身上。無論是簡潔或華麗，我們的項鍊
都能見證您無與倫比的美麗和愛情，貼近您心靈之處。

Neck lace

The most beautiful  showcase for a jewel is  the woman wearing it . 
Whether simple or ornate, our necklaces serve as testament to both 
your unrivalled beauty and love, resting always close to your heart. 

KGDANL111000054
MOP2300

KGDANL111000059
MOP4100

WGDANL111000355
MOP2000
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WGSANL111000014
MOP104000

WGDANL111000097
MOP50100
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耳環

耳環的款式越多越好，無論是動態垂吊、簡潔優雅或瑰麗閃爍的耳環，都可讓
您在不同場合完美展現你的魅力。

Earr ings

The more, the merrier. Lavish yourself with an expressive array of drop, 
stud, chain, jacket and cocktail styled earrings to perfectly emphasise 
your mood and the occasion, whatever they may be.

KGDAER111000138
MOP1400

KGDAER111000139
MOP2900

WGDAER111005521
MOP2300

TYE16924
MOP3500

WGDAER111005245
MOP8700
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手鍊

無論是單層、多層、別樹一格或經典的手鍊，選擇各種各樣的方式，去搭配屬
於您的個人風格。

Brace le ts

Layered or singular, eclectic or classic chic. Choose from seemingly 
inf ini te  ways of  dress ing up or  playing down a look to suit  your 
individual style.

TSA17733
MOP3600

WGDAHB111004369
MOP16700

WGDAHB111006735
MOP4400

TSA17735
MOP3700

KGDAHD111000055
MOP4500
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一句簡單的問題，確定您的真愛。 
這個訂婚系列展現無與倫比的美麗和令人難忘的承諾， 

讓您見證重要時刻，確認一生中最愛。

細膩 . 精緻 . 優雅 .

許下終生承諾。

One simple question,  
for the one who deserves the perfect token of your love. 

Matchless in beauty and enchantingly unforgettable,  
discover an engagement collection destined to  

deliver a moment that will last a lifetime.

Exquisite. Intricate. Refined. 
For an answer worth a lifetime.
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經典系列

永恆的美麗和經典的簡約，充滿精緻和現代氣息。主石展現了自信和優雅，是
你永恆承諾的象徵。

Class ic  Ser ies

Timeless beauty and truly classic simplicity, refined and remastered with 
a modern touch. The centre diamond speaks for itself confidently and 
gracefully, the singular emblem of your eternal promise.

WGDARG111043206
MOP29400
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復古系列

迷人和高雅的系列，散發傳統和奢華的美麗。密鑲的伴石和家傳之寶風格的款
式，既耐用又獨特。

Vintage Ser ies

Glamorous and sophisticated, indulging a taste for more traditional 
and extravagant beauty. Pavé diamonds and heirloom-inspired details 
define a style that is both enduring and unique.

WGDARG111041974
MOP33300

WGDARG111042928
MOP22100

WGDARG111046396
MOP88400
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優雅系列

真正的優雅是一門藝術，既現代又微妙，充滿驚艷。低調的奢華和美感互相融
合，微鑲的鑽石更使其錦上添花。

Elegant  Ser ies

True elegance is an ar t,  contemporar y and subtle,  yet stunning. A 
modern blend of reserved opulence and alluringly understated beauty, 
accentuated with radiant pavé diamonds.

WGDARG111044443
MOP29600

WGDARG111045666
MOP28400

WGDARG111046415
MOP21600
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光環系列

就如一個天上人間般的完美設計，被天使般的光芒包圍，加強展現了天體之美。
這些指南針，碎花和雙環設置當中 － 那個才是您的天使的最愛？

Halo  Ser ies  

A design perfected in heaven and encircled with angelic radiance, 
accenting and intensifying a traditional solitaire in celestial beauty. 
With compass point, floral, or double halo settings – which halo will 
your angel wear?

WGDARG111031447
MOP28200

WGDARG111046410
MOP50400
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創意系列

個性、大膽、脫俗，超越傳統，華美的配件，讓您在人群中脫穎而出。

Creat ive  Ser ies

Personal ,  bold and something to behold.  Transcend conventional 
expectations with these expressively ornate statement pieces, proving a 
love that stands out from the crowd.

KGDARG111001455
MOP50000

WGDARG111037190
MOP63300

WGDARG111046413
MOP24500
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戒托

這系列的獨特戒托款式，可讓您隨心挑選，更讓您心儀的鑽石熠熠生輝。

Mount ings

O u r  d i s t i n c t i v e  s e l e c t i o n  of  m o u n t i n g s  m e a n s  y o u  c a n  c h o o s e 
something truly special that befits that beautiful diamond you have in 
mind.

XXXXGM-111-6609
MOP5800

XXXXGM-111-6612
MOP7100

XXXXGM-111-6616
MOP9400

XXXXGM-111-6611
MOP5400
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由簡單的三個字，讓有情人終成眷屬。
我們獨特的結婚對戒印證著美妙、濃厚、永恆的愛情。

親密 . 個性 . 經典 .

見證你們無盡的愛。

The ultimate testimony to love, 
sealed with two simple words. 

Our special collection of wedding bands promises 
the same strength, beauty, grace and everlasting nature 

as the love they represent.

Intimate. Personal. Timeless. 
A testimony to endless love.
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完美系列

簡潔、現代、吸引、完美，讓您一見鐘情。這系列是由世界各地精挑細選，充
滿舒適度，耐用性和美感。

Simply  Per fec t  Ser ies

Sleek, modern, flattering and simply perfect as they are, ready to wear 
the moment you see them. Curated from the latest styles from both East 
and West, our wide selection of rings are carefully selected for their 
comfort, durability, and beauty.

KGDARG111001314/1315
MOP2800/MOP2500

WGDARG111043030/WGXXRG111001393
MOP2900/MOP2700

KGDARG111001401/1400
MOP2500/MOP1600

KGDARG111001402/1403
MOP2400/MOP2900

WGDARG111040756/40699
MOP6800/MOP8100



37

定制系列

為您而設的系列。由紋理、顏色、材料和手工精製的相互結合，這些飾物都是
花費極長時間，以及細節上精益求精製作而成的。

Craf ted-To-Measure  Ser ies

Per fect ly  designed and craf ted special ly  to you,  only for  you.  An 
interplay of textures, colours, materials and hand-engraved finishings, 
these bands are carefully created over time with the greatest attention 
and utmost beauty in the details.

KGDARG111001357/1356
MOP4100/MOP3600

KGDARG111001359/1360
MOP2500/MOP3500

WGDARG111043031/WGXXRG111001394
MOP2900/MOP3000

KGDARG111001361/1362
MOP3500/MOP3200

KGDARG111001443/1444
MOP4700/MOP5300
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表達系列

你的誓言和愛，都是個人專屬的。通過定製的結婚戒指，從心細訴你的愛情故
事，當中的溫馨記憶和小秘密，只有您倆能知道。

Express ive  Ser ies

Your vows are personal, and your expression of love should be, too. Tell 
your own love story through bespoke wedding bands designed from 
the heart, with the little reminders and secrets only you know.

KGDARG111001275/1276
MOP4800/MOP3500

WGDARG111043143/43144
MOP3300/MOP5000

WGDARG111043145/43146
MOP2100/MOP1800

KGDARG111001311/1312
MOP4500/MOP3200
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PTDARG1111558
MOP5400

PTDARG1111557
MOP4100
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純潔的本質，繁榮的象徵。
這個系列是傳統祝福和當代風格的完美結合，

珍重你的愛和信物。

純潔 . 祝福 . 象徵 .

百分百如意吉祥的金飾系列。

The essence of purity, a symbol of prosperity. 
This collection is the perfect blend of traditional blessings 

and contemporary sophistication, 
honouring both your love and your heritage.

Pure. Blessed. Symbolic.
Pure auspicious gold jewellery.
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日常系列

結合現代美而又傳統的設計。我們的“日常”的金飾可作表達祝福之用，尤其
可贈予我們的摯愛。

Everyday Ser ies

Traditional beauty in modern design. Our ‘Everyday’ gold pieces 
are the ideal gift for imparting daily honour and blessings, specially 
bestowed on the ones we love.

PGXXPD111073798
HKD250

PGXXPD111072416
HKD110

PGXXPD111078581
HKD170

PGXXRG111157666
HKD100

PGXXPD111078605
HKD110

PGXXRG111157778
HKD170

PGXXPD111078681
HKD170

PGXXPD111078563
HKD110

PGXXPD111078578
HKD80
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PGXXHB111072851
HKD130

PGXXNL111101476
HKD300

PGXXHB111075269
HKD150

PGXXPD111078576
HKD190
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婚嫁系列

細膩的設計和卓越的工藝，更能突顯傳統婚嫁系列的長壽、吉祥，以及傳遞分
享上一代人的祝福。

Br ida l  Ser ies

Delicate designs and exceptional craftsmanship. Our traditional bridal 
series represents the pinnacle of longevity and good for tune, the 
sharing of one lineage and passing down of blessings for generations 
to come.

PGXXHD111085574
HKD1200

PGXXHD111137137
HKD3200
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PGXXER111021283
HKD500

PGXXNL111097436
HKD2100

PGXXRG111157441
HKD110
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我 們 的 服 務

Entwine Services

Entwine 的服務不止為您選購珠寶以作特別的禮物，
還會給您最真誠和個性化的方式表達你的感激和愛意 － 

為您帶來幸福無比的時刻。

Our Entwine Services go beyond the jewellery to 
help you create a sincerely special gift, 

one that allows you to express your appreciation, 
gratitude and love in the most genuine and personal way – 

bringing a truly matchless moment of joy to you.
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訂製服務

毫無疑問，專為您打造的唯一設計，為您的摯愛做出完美的禮物。

我們與您一起確定作品的完美方向，搜羅最珍貴的寶石和最好的材料，描繪及
精製出您理想中的設計。在整個生產過程中，每一步驟都由專家密切監測製作，
以確保您的理想作品能夠完美呈現。

您，是作品的設計師， 而您的愛便是靈感。

Bespoke

Indisputably one-of-a-kind, the perfect gift for the one you love, like no 
other. 

We work with you to determine the perfect direction for your unique 
piece, choosing from a wide selection of precious gemstones and the 
finest materials, sketching and refining the ideal final design with you, 
and for you. 

Ultimately, you are the designer and your love is the inspiration.
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雕刻服務

從心表達微妙的情愫和盛大的姿態，讓心意永遠刻在信物上。

個性化服務

更多的個人化選擇，來表達您們的獨特關係。通過調整設計和材料，添加您專
屬的寶石，指紋或圖像。獨一無二，非您莫屬。

Engrav ing

The smallest sentiment and the grandest gesture. Speak from the heart, 
and permanently impress your gift with the meaning it represents.

Persona l isa t ion

A more personal option to express your unique relationship. Adjust 
the design and materials, adding your own touch with a secret stone, a 
fingerprint, or perhaps an image to mark the piece as truly individual, 
as your very own.
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我們店內的包裝服務讓您更能感受到由頭至尾
親 手 製 作 一 份 親 密 禮 物 的 體 驗， 用 最 優 質 的 紙
張、 緞 帶 和 包 裝 材 料， 再 用 愛 的 印 記 密 封 您 的
精心作品。

Gif t -Wrapping

Our in-store wrapping services allow you 
to hand-craft a more intimate and personal 
gift experience, from beginning to end.

Select from the finest papers, satin ribbons 
and wrapping, sealed with a mark of love.
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CONTACT US

Any questions, big or small, we're happy to answer. Simply give us a call.
Phone: 2832 3292

Need gift or style advice? Looking to create something special?
Feel free to contact our personal shopping team – 
we'll be delighted to help.
Email: moments@entwine.mo

民政總署

仁慈堂
Macau Holy House of Merc y

Macau I ACM

Macau Post
郵政局

議事亭前地 ( 噴水池 )
Macau Senado Square

FACEBOOK INSTAGRAM PINTEREST

聯絡我們

如有任何疑問，我們都十分樂意解答，請致電給我們。
聯繫電話：2832 3292

如需得到送禮的各方面建議，尋求一些特別創造精品，
歡迎聯繫我們的時尚顧問團隊 ， 我們會很樂意為您服務。
服務郵箱 : moments@entwine.mo


